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Twenty One Children are the riotous punk pulse of Johannesburg — a fearless trio 
tearing up the rulebook and rewriting South Africa’s alt-music playbook. Born from the 

bond between friends Thula and Abdula completed by drummer Biko, their sound fuses 
the grit of U.S. skate punk with the heartbeat of Soweto, erupting in a whirlwind of noise, 

soul, and subversion.
With sharp wit and an unshakable DIY ethos, they’re not just a band — they’re a 

movement. From building the local skate park to throwing benefit shows for schoolbooks, 
Twenty One Children bleed community. Their music crackles with the defiance of Dead 

Kennedys, yet pulses with a distinctly homegrown fire.
Spending 2025 turning heads in the UK at The Great Escape and Dot To Dot & onto a tour 
of Africa with punk legends DEATH, they're only just getting started. 2026 isn’t just another 

year — it’s the Year of Twenty One.

DE

Twenty One Children sind der wilde Punk-Puls von Johannesburg: ein furchtloses Trio, 
das Regeln zertrümmert und die alternative Musikszene Südafrikas neu definiert. 
Entstanden aus der Freundschaft von Thula und Abdula und komplettiert durch 

Schlagzeuger Biko, vereint ihr Sound die rohe Energie des US-amerikanischen Skate-
Punk mit dem Herzschlag Sowetos – ein explosiver Wirbel aus Lärm, Soul und 

Subversion.

Mit scharfem Verstand und kompromissloser DIY-Ethik sind sie mehr als nur eine Band: 
Twenty One Children sind eine Bewegung. Ob beim Bau eines lokalen Skateparks oder 
bei Benefizkonzerten für Schulbücher – sie leben und kämpfen für ihre Community. Ihre 
Musik knistert vor der rebellischen Energie der Dead Kennedys, brennt dabei jedoch mit 

einem ganz eigenen, lokalen Feuer.

Nach Auftritten bei The Great Escape und Dot To Dot in Großbritannien im Jahr 2025 
sowie einer Afrikatour mit den Punk-Legenden DEATH ist klar: Das hier ist erst der 

Anfang. 
2026 ist nicht einfach ein weiteres Jahr – es ist das Jahr von Twenty One Children.

 

TWENTY ONE CHILDREN
Abdula Skink - Vocals

Thulasizwe Nkosi - Guitar 
Biko Maq - Drums

 

Key Releases:
After The Storm EP

Two Kings and a Skink EP
Only The Gundwan

https://open.spotify.com/album/69MAheJn0qBx2N3m6hPRAr?si=2RoqyXn3R-m4pt1bWEfLeQ
https://open.spotify.com/album/65y0KJy8FhupAFiJUVjsDY?si=qG2F8zvzTA225Ghoeq6qcA
https://open.spotify.com/album/1MU7iKQrWjvg9pLWYODYuR?si=YcvYsQwWRl-nLeqQtVcZxg

